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AANWEZIG/VERONTSCHULDIGD 

Aanwezig Boel Frank (Oxfam-Wereldwinkel) 

Aanwezig Bockstal Maryleen (Broederlijk Delen en Ekimanyelo vzw) 

 Bockstal Marie-Paule 

Aanwezig Claassens Maurice 

Aanwezig De Rudder Carmen (Voorzitter - onafhankelijk lid) 

Aanwezig Dhont Beatrijs (Oxfam-Wereldwinkel en Viva Salud) 

 Muyldermans Joke (Impore) 

Verontschuldigd Vandebroek Sandra (11.11.11) 

Verontschuldigd Van Geyseghem Agnes (Martin De Kegel vzw) 

Aanwezig Van Gisteren Rein (Viva Salud) 

 Van Thielen Elke 

Aanwezig Vanthillo Anita (11.11.11) 

Verontschuldigd Wallace Aletha (LEEF Foundation) 

  

Aanwezig Vanderlinden Annelies - Schepen van ontwikkelingssamenwerking 

Aanwezig De Rudder Marijke – Dienst Vrije Tijd (verslag) 

 

1.  GAST AAN TAFEL: ELS VAN HECKE (RAY OF LOVE) 

Toelichting project vzw Ray of Love (https://www.rayoflove.be) – Tanzania 

Els is de mama van Jara Debroux en zus van Hildegard en Leo (beiden woonachtig in 

Hoeilaart). Allen werken actief mee binnen de vzw Ray of Love. 

Jara studeerde orthopedagogie en liep stage in Tanzania – oorspronkelijk doel was te werken 

binnen een project van de Broeders van Liefde maar door omstandigheden lukte dat niet. Zo 

kwam ze terecht in een ‘schooltje’ (eigenlijk opvangplaats) waar kinderen met een beperking 

opgevangen werden. Doel om hiermee verder aan de slag te gaan en effectief schooltje te 

bouwen dat tegelijk ook opvangplaats kan zijn voor deze kinderen die heel vaak aan hun lot 

overgelaten zijn. 

Met € 30.000 wordt het mogelijk om grond aan te kopen (is reeds gebeurd) + bouw school en 

vervolgens tehuis, werkplaats, tuin, ruimte voor dieren + jaarwerking personeelsinzet. Doel is 

er ter plaatse vervolgens zelf verder aan de slag te kunnen gaan en met hulp van de vzw uit 

België verder te kunnen werken om eventueel te kunnen uitbreiden. Er is goede samenwerking 

met de lokale bevolking die er nu aan de slag is om de grond bouwklaar te maken. 

Duurzame ontwikkelingsdoelstellingen: zie subsidieaanvraag 

Een aantal acties zijn nog gepland in Hoeilaart in de komende weken (speculoosverkoop, 

geschenkmandjes,…). Mogelijks ook deelname aan de kerstmarkt, eerder al aanwezig op 

rommelmarkt Druivenfestival waar ook veel info gegeven kon worden. 

Anita bezorgt nog de gegevens over het 4de-pijlersteunpunt (https://4depijler.be/ ) waar de 

vereniging mogelijks kan bij aansluiten. 

De subsidieaanvraag wordt later tijdens de vergadering besproken. 

 

2.  FINANCIEN EN SUBSIDIES 

2.1.  Financiën: 

• Stand van zaken 2021:  

Beatrijs geeft toelichting bij de huidige stand van zaken (zie ook overzicht dat bezorgd werd): 

https://www.rayoflove.be/
https://4depijler.be/


• Aanvulling bij verslag vorige bijeenkomst ivm inkomsten zomerbar:  Beatrijs nam 

telefonisch contact met de financieel directeur > hij ging ermee akkoord dat Beatrijs het 

cashgeld stortte op de rekening van GROS en vervolgens verdeling deed naar de 

deelnemende verenigingen. 

• Vraag aan Marijke om factuur te maken namens GROS aan Wereldwinkel voor € 1138 

(tussenkomst voor de 4de pagina van de VHTG) 

• Factuur boeken bib nog te bezorgen (via Annemie) 

• 3de schijf voor de Wereldwinkel mag gestort worden indien dringend nodig (of wachten op 

storting 3de schijf vanuit gemeente naar GROS) 

Op dit moment staat er nog veel geld op de rekening maar de subsidieaanvragen die nu op de 

agenda staan, zullen dat bedrag snel doen dalen. Door in 2021 geen grotere activiteiten te 

kunnen doen, resten er zeker voldoende middelen. 

Er werd dit jaar wel redelijk veel geïnvesteerd in het project ‘FairTrade Gemeente’.  

Ter info: de FT-boodschappentassen werden tijdens de dag van de FairTrade meegegeven aan 

de bezoekers van de Wereldwinkel. Daarnaast worden ze ook verspreid via een aantal 

meewerkende handelaars (Bakkerij Vandervaeren – Seqoia – Holar&Isca) die dit initiatief ook 

appreciëren.  

Carmen roept op om na te denken over mogelijke aankopen/acties voor 2021/2022 indien er 

na uitbetaling van de subsidies nog voldoende budget is - te agenderen in december. 

• Vraag uitbetaling 3de schijf 2021 

Marijke vraagt de financieel directeur om de 3de schijf van 2021 uit te betalen. Schepen 

Annelies geeft mee dat momenteel nog niet alle problemen verholpen zijn na de cyberaanval. 

Mogelijks duurt het even vooraleer die betaling kan uitgevoerd worden. 

  

2.2.  Subsidieaanvragen 2021: 

• Zie onderstaand overzicht – aanvragen + informatie werden al bezorgd via mail. 

• Nog te verwachten: Water4Asia (gast aan tafel in december)  

Besluit aanvragen: 

AANVRAGER Omschrijving BESLUIT/OPMERKING 

Martin De Kegel 5.1 partnersteun met actief lid € 4500 OK 

Impore 5.2 partnersteun zonder actief lid € 2000 OK 

Vluchtelingenwerk 

Vlaanderen 
5.2 partnersteun zonder actief lid € 2000 OK 

Ekimanyelo 5.1 partnersteun met actief lid € 4500 OK 

Broederlijk Delen 5.1 partnersteun met actief lid 
€ 4500 OK voor campagne 2022 

> uitbetalen in maart 

11.11.11 5.3 Noord-Zuid koepel € 9000 OK 

11.11.11 

(wereldcafé + film) 
2 sensibilisering organisaties 

OK - kosten drukwerk en banner 

werden al door GROS betaald (in 

de toekomst via afrekening van 

11.11.11) 

11.11.11 (kwis) 2 sensibilisering organisaties 
OK voor € 55 (1ste prijs) + € 307 

(andere prijzen) 

Amnesty 

International 
5.2 partnersteun zonder actief lid € 2000 OK 



Damiaanactie 5.2 partnersteun zonder actief lid € 2000 OK 

Ray of Love 5.2 partnersteun zonder actief lid 
€ 2000 OK (€ 4500 indien interesse 

om actief GROS-lid te worden) 

 

• 11.11.11: in de toekomst tussenkomst ‘activiteiten sensibilisering’ via afrekening vanuit 

11.11.11. Zo werken alle aangesloten partnerorganisaties op dezelfde manier. 

• Amnesty International: Marina Verhofstadt is vrijwilliger in de Wereldwinkel en 

organiseerde omwille van corona een schrijfactie binnen de Wereldwinkel – tot nu 

gebeurde dit meestal in de bib en werd dit ook ruimer bekend gemaakt. 

• Ray of Love: aanraden om actief lid te worden van GROS aangezien ze toch ook heel 

wat acties opzetten + duw in de rug om in Hoeilaart in de toekomst actief deel uit te 

maken van werking – melden dat ze ook voor vb flyer tussenkomst kunnen vragen 

Anita neemt contact op en polst naar eventuele interesse (+ bezorgt info 4depijler). Nu 

al €2000 storten en eventueel aanvullen tot €4500 indien positieve reactie. 

• Impore: afwachten of engagement van Joke zal wijzigen na coronapandemie en er 

lokaal terug acties/activiteit komt tvv organisatie – intussen wel partnersteun zonder 

actief lid blijven voorzien. 

Als in december blijkt dat er nog voldoende middelen zijn, kan er nog bijkomende aankoop 

gedaan worden van materiaal,… (zie ook ideetjes rond FT-materiaal). 

 

3.  HOEILAART, FAIRTRADE GEMEENTE 

3.1.  Verslag trekkersgroep – opvolging 

3.2.  Initiatieven Week van de FairTrade  

Anita geeft update over de actie naar aanleiding van de Week van de Fair Trade met toch een 

mooi resultaat: 

• Moeilijk bereiken van heel wat anderstalige handelszaken/horeca 

• Holar&Isca neemt FT-suikertjes af (en gaf aan dat andere suggesties omwille van 

verpakking dan weer niet zo duurzaam zijn) 

• B&B Huize Dumberg heeft ook producten in het aanbod – worden rechtstreeks in de 

wereldwinkel aangekocht 

• Pakketjes in de scholen werden gesmaakt door het personeel 

• Sportbar: bij toewijzing concessie ook minstens 2 FT-producten te voorzien  

o idem voor het Nerocafé maar daar bleek dat ze niet in het assortiment zaten – 

intussen is dat in orde gebracht 

Anita bracht een kaartje mee uit Leuven: voorstel om dit ook voor Hoeilaart te laten maken > 

kaartje met info over lokale verkooppunten van FairTrade producten = promo voor fairtrade en 

promo voor de lokale handelaars die dit in hun aanbod hebben. 

Aansluitend hierbij kwam het voorstel om vb. een placemat met deze info te maken die dan 

gebruikt kan worden bij horecazaken, eetfestijnen,… We pikken dit terug op indien er 

voldoende budget rest en in het kader van de communicatiemiddelen van GROS zoals eerder al 

besproken (flyers zijn nog te actualiseren). 

 

4.  ADVIEZEN 

4.1.  Adviesvraag reglement Doendersbudget 

GROS-leden hebben nog veel vragen bij het project ‘Doendersbudget’ waarvoor dit reglement 

geschreven werd. Na korte toelichting blijft vooral de vraag om welk soort project(en) het zal 



gaan, met welke criteria rekening gehouden wordt bij samenstellen shortlist, welke rol college 

heeft, wie uitvoert,… >> alles is eigenlijk mogelijk – groot deel van de bevolking moet ermee 

gediend zijn, niet privé – voorstellen kunnen zeer divers zijn.  

Bijkomende opmerkingen:  

• stemming enkel via de APP is niet ideaal > privacy-gewijs + niet iedereen kan mee – op 

die manier wordt het ook meer een populariteitspoll 

• bij beoordeling aandacht vragen voor duurzaamheid, SDG’s,… > advies dat hier zeker 

aandacht voor gevraagd wordt bij vb keuze van materialen, besluit over al dan niet 

weerhouden van voorstel 

• procedure is wel héél uitgebreid + veel vragen > adviesraden willen zeker ook helpen 

• nu is het wel heel breed gehouden + waarom worden vb verenigingen die al subsidie 

krijgen niet uitgesloten om iets soortgelijks te gaan doen 

• aanvoelen dat het eigenlijk niet helemaal duidelijk is waar dit over gaat  

o nodig om dit toch goed uit te leggen 

o stoffeer met een aantal prikkelende en inspirerende voorbeelden 

▪ aanvoelen dat er toch beter een zeker kader zou zijn – nu is enige 

beperking het budget dat voorzien is 

• het concept blijft té algemeen waardoor het helemaal niet duidelijk is wat het kan 

worden >> er zijn veel vragen – algemene toelichting is zeker nodig 

• doel ‘kloof tussen politiek en burger te verkleinen’ > zie opmerking Rein – nu 

contradictorisch 

• participatie van burgers: eens het project gerealiseerd is, stopt de participatie opnieuw 

omdat de gemeente er dan verder mee aan de slag gaat of omdat het effectief maar 

eenmalig project is (vb. rustbank is nu geplaatst en daar stopt het of gemeente zal er 

nu in de volgende jaren telkens eentje ergens plaatsen)? 

>> dringend voorstel advies te bezorgen! 

• Voorstel: als Doendersbudget-project iets is met opbrengst voor goed doel en dat doel 

een SDG steunt >> zou opbrengst vanuit GROS vergroot kunnen worden? 

 

5.  INITIATIEVEN 

5.1.  Evaluatie Duurzame Doendersdag (9/10/2021) 

• Uiteindelijk mooie opkomst in voormiddag en avond 

• Invulling programma en promotie moeten veel sneller 

• Aanbod: verschillende deel-organisaties werken eerder naast mekaar – opbouw, 

afbraak,... vooral vanuit gemeente. Marijke stelt in vraag of GROS de invulling van deze 

dag niet wil her-evalueren gezien de opmerking dat er maar weinig input meer is > 

aantal organisaties zijn wel aanwezig voor promotie over hun werking – namiddag 

niemand meer aanwezig – avond zat wel goed (door Rein uitgewerkt ‘ism verschillende 

organisaties’) 

o Vandaar de vraag om even na te denken over de editie in 2022    

▪ Tevreden dat iedereen samen stond en mekaar aanvulde – zo ook mogelijk om 

aflossing te voorzien bij vrijwilligers – er was wel te weinig betrokkenheid van 

vrijwilligers GROS die niet actief meewerkten aan de algemene organisatie 

maar dat was amper mogelijk gezien alles vrij laat georganiseerd werd 

▪ Nadenken over concept in de toekomst: GROS vertegenwoordigt aantal SDG’s 

maar heel wat andere actoren zijn niet aanwezig (en ook niet uitgenodigd) 

▪ Te bekijken hoe concept en programma in de toekomst ingevuld wordt – ook 

het wereldfeest kende verschillende succesvolle edities. 

▪ 8 oktober 2022 te behouden voor GROS 

 



5.2.  Evaluatie initiatieven partnerorganisaties 

5.2.1. Wereldwinkel: ontbijt – dag van de fairtrade 

• Ontbijt op 3/10 was zeer goed – meer dan 100 deelnemers – ook producten werden 

goed verkocht. Voor herhaling vatbaar maar eerder in voorjaar omdat najaar te druk 

is – werkgroep buigt zich hier binnenkort over 

o Zaal en keuken (SJC Koldam) waren goed hiervoor 

• Dag van de FairTrade: zeer goed met veel bezoekers – zakken werden geapprecieerd 

- infobrochure met allerlei promoties werd in Hoeilaart verdeeld in brievenbussen: dit 

jaar veel promoties vanuit OXFAM aangezien er afspraak is met partners om zelfde 

aantallen af te nemen en ook de afgesproken prijzen aan te houden > verlies wordt 

ten laste Oxfam genomen) 

• 35 jaar Wereldwinkel Hoeilaart: receptie op 19/11 in cafetaria met een aantal 

aangepaste coronamaatregelen – GROS-leden werden hiervoor ook uitgenodigd. 

• Wijndegustatie gaat door met nodige maatregelen – er zijn nog plaatsen beschikbaar 

 

5.2.2. 11.11.11.  

• Afterwork begon pas om 21uur: spijtig dat dit zo laat was - wel goed en fijn te zien 

dat jeugd dit wou organiseren 

• 11.11.11-café op 11/11 met pannenkoeken was ook goed 

• Kwis op vrijdag met 27 aanwezige ploegen – zaal goed gevuld 

• Zaterdag film met minder aanwezigen maar wel goede film 

• Lezing met Els Hertogen op maandag was zeker ook interessant met mooie opkomst 

o Kan de GROS in de toekomst misschien GRIS worden? (gemeentelijke raad voor 

internationale solidariteit)  >> te bespreken in 2022  

 

5.3. Komende activiteiten van partnerorganisaties: ter info 

• Palestina-dag in Aarschot (Rein werkte mee aan de voorbereiding rond het thema 

‘Palestijnse mode’) – evenement werd geannuleerd omwille van Covid. Mogelijks is 

info bruikbaar voor toekomstig evenement in de buurt van Hoeilaart. 

 

6.  NIEUWS VAN EN VRAGEN AAN DE SCHEPEN 

• Korte toelichting in verband met de cyberaanval. Eens er opvolging is over de 

beslissingen van het college en de update van informatie gegeven werd aan de leden van 

de gemeenteraad zal er ook een brede communicatie naar de bevolking komen. 

Gemeenteraad krijgt maandag toelichting over de stand van zaken 

o Beleidstoelichting van komende maandag gaat door 

o Budgetvoorstel voor 2022 wordt ook opnieuw samengesteld (mogelijks beknopter) 

o Op dit moment nog geen recuperatie van documenten en andere bestanden – een 

aantal leverancier zorgen er intussen wel mee voor dat een aantal programma’s 

opnieuw in gebruik kunnen genomen worden (soms ook met een vrij recente 

backup van gegevens uit dat systeem) 

• Coronamaatregelen: voorlopig kunnen alle activiteiten nog steeds doorgaan – we 

wachten nieuw overlegcomité af. 

 

7.  VARIA  

7.1. Uitnodiging beleidstoelichting dinsdag 23/11 

 

Volgende bijeenkomst(en): 13 december (Annelies verontschuldigd gemeenteraad) 

 


